

## РЕТРАКЦИЯ СТАТЬИ

Редакция журнала «Народонаселение» сообщает, что на заседании редакционной коллегии журнала «Народонаселение» (протокол № 1 от 15 ноября 2022 г.) принято решение о ретракции (отзыве) статьи из журнала «Народонаселение» (2021. Том 24, № 2. С. 154–164) под названием «Трудовая миграция и развитие человеческих ресурсов Кыргызстана» авторов Мамытбек уулу Т. и Айбашев М.Ж. по причине обнаруженного неправомерного заимствования оригинального авторского материала (плагиата) из статьи под названием «Labour migration and National Human Resource Development in the context of post-Soviet Kyrgyzstan» авторов Urmat M. Tynaliyev и Gary N. McLean в журнале «Human Resource Development International» (2011. Т. 14, выпуск 2. С. 199–215).

Главный редактор журнала «Народонаселение»,  
член. – корр. РАН, д.социол.н., проф. В. В. Локосов

## RETRACTION OF ARTICLE

The Editorial Team of the journal Narodonaselenie [Population] informs that at the meeting of the Editorial Board of the journal Narodonaselenie [Population] (protocol No. 1 of 15 November 2022) it was decided to retract (recall) from the journal Narodonaselenie [Population] (2021, Vol. 24, No. 2, P. 154–164) the article entitled “Labor migration and development of human resources of the Kyrgyz Republic” by the authors Mamytbek uulu T. and Aibashev M. Zh. due to the discovery of illegal borrowing of the original author’s text from the article “Labour migration and National Human Resource Development in the context of post-Soviet Kyrgyzstan” by the authors Urmat M. Tynaliyev and Gary N. McLean in the journal “Human Resource Development International” of 2011 (Vol. 14, No. 2. P. 199–215).

Editor in Chief of the journal Narodonaselenie [Population],  
RAS Corresponding Member, Doctor of Sociology, Professor V. V. Lokosov